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Jokkmokk Iron inför  
regelbunden månads- 
rapportering
Från och med november 2024 
kommer Jokkmokk Iron att 
regelbundet publicera en  
månadsrapport för att till- 
godose behovet av informa-
tion runt Kallakprojektet.  
”Vi vill bli tydligare och 
skapa god grund för dialog 
med våra lokala intressenter 
genom att skyndsamt och 
öppet informera om bolagets 
planer och pågående  
processer.” säger projekt- 
chefen, Dmytro Siergieiev.

Jokkmokk Iron har i över ett  
decennium drivit processen 
kring en eventuell gruvetablering 
i Kallak. Erfarenheten visar att 
det finns ett stort och uppdämt 
behov hos många människor av 
att veta mer om vad en gruv-
verksamhet i Kallak kommer 
innebära och vilka effekter det 
får för lokalsamhället och dess 
intressenter. 
 – Vår målsättning är att 
regelbundet komma ut med all 
relevant information om projek-
tet, inklusive våra senaste aktivi-
teter, milstolpar och eventuella 
misstag som behöver erkännas 

och rättas till, säger Dmytro 
Siergieiev.  

Öppnar för konstruktiv 
dialog
Det senaste halvåret har Jokk-
mokk Iron gjort stora framsteg 
på teknikfronten där mycket 
händer inom utformning av 
anrikningsprocessen, avfalls-
hantering samt utformning av 
sandmagasin, gråbergsupplag 
och transportlösningar. Genom 
att förbättra den externa infor-
mationen undviker man onödig 
och obefogad oro samt speku-
lationer. Dessutom öppnar man 
upp för konstruktiv dialog och 
framgångsrika, utvecklingsdrivna 
kompromisser.
 – Det projekt vi hanterar och 
driver framåt är en komplex och 
spännande blandning av avan-
cerade teknikfrågor samt ärliga 
och lösningsrelaterade relationer 
med olika intressentgrupper. Det 
är både utmanande och mycket 
givande, säger Dmytro Siergieiev.
 
Sedan i maj fokuserar Dmytro 
helhjärtat på utveckling av 
Kallakprojektet, dess tekniska 

genomförbarhet, miljötillstånds-
ansökan samt kontakten med 
berörda sakägare. Att förbättra 
kommunikationen och bjuda 
in till dialog är helt avgörande 
menar han.
 – Kallakprojektet har poten-
tial att producera ett extremt 
högkvalitativt järnmalmskon-
centrat med låga föroreningar. 
Det kommer bli en allt viktigare 
råvara för stålproduktion när 
sektorn strävar efter minskade 
koldioxidutsläpp. Dock råder det 
ingen tvekan om att projektet 
har väckt en del starka reaktio-
ner, åtminstone delvis orsakade 
av företagets agerande.

Lyhörda för alternativa 
lösningar
Nuvarande ledning för Jokkmokk 
Iron lägger därför stor vikt vid 
transparens, lokal närvaro och 
ärlighet i hur man informerar 
och kommunicerar externt. Just 
nu är bolaget mitt i ett pågående 
samråd med alla sakägare och 
intressenter och månadsrappor-
teringen kommer inte på något 
sätt att ersätta dessa viktiga 
samtalsforum. 

– Jag är stolt över att vi nu kan 
visa upp ett inkluderande och 
nytänkande Jokkmokk Iron. Ett 
bolag som är lyhörda för kritik 
och alternativa lösningar, där vår 
respekt för allas olika uppfatt-
ningar och åsikter speglas i pågå-
ende dialoger och projektutveck-
lingen, säger Dmytro Siergieiev. 

Lokalsamhället är viktigast
Informationen i månadsrap-
porten riktar sig främst till de 
boende i Jokkmokk. Exempelvis 
de boende i närområdet, de som 
nyttjar kringliggande marker 
samt de som bedriver företags-
verksamhet, eller planerar att 
starta en ny verksamhet, och 
som kan komma att påverkas av 
en eventuell gruvetablering.
 –  Vi vill även nå dem som är 
intresserade att arbeta med oss 
eller bara är nyfikna, säger  
Siergieiev. Alla är välkomna att ta 
kontakt med oss. Idag är vi  
ett litet företag med fint arbets- 
klimat där ingen uppgift är för 
liten eller för stor. Vi hjälps åt 
och ser till att vara proaktiva och 
lyhörda i vårt arbete och i inter-
aktionen med våra intressenter. 

Dmytro Siergieiev är  
projektchef på Jokkmokk  
Iron Mines och ansvarig  
för utvecklingen av  
Kallakprojektet.  

Han har lång erfarenhet 
av gruvmiljöfrågor och har 
som konsult arbetat i ett 
flertal olika gruvprojekt 
i Sverige och utomlands. 
Fokus har varit vatten-  
och avfallshantering, efter- 
behandling och åtgärder 
som syftar till att beskriva 
och minska befintlig och 
framtida miljöpåverkan.
 
Dmytro har en gedigen 
grund att stå på när det 
gäller miljöarbete inom 
gruvsektorn. Han har en 
doktorsexamen från Luleå 
tekniska universitet runt 
forskning om miljöeffekter 
av vattenkraft i Luleälven, 
samt examina inom grund-
vattenteknik (Civ.ing.)  
och miljögeokemi (MSc). 

Kontakta oss:  
info@jokkmokkiron.se

Dmytro Siergieiev, projektchef på Jokkmokk Iron Mines.


